

單面針織機

Medium Circular Knitting Machine



CH-MC01

單面針織機

型號	CH-MC01		
適合原料	各類原料紗均適合織造。純棉、化學纖維、混紡等。		
功能	自行車、機車用多功能魔術頭巾，內衣、內褲，兒童衣服，成人成衣等無接縫之相關產品。		
特性	本機器設計精良，結構堅實，任何初學者皆可輕易操作。電子計數能自動控制機器停止，並切斷馬達電源如此可以減少原料和動力的損失。		
	◆儲紗系統	◆落地型紗架	◆自動噴油系統
	◆360度雷達風扇	◆無段變速型捲布機	◆密度同步調整盤
針筒尺寸	12"至22"		
針距	32G以下		
針數	依客戶指定		
馬力	1至5HP (馬達的電壓及頻率可依客戶指定)		
喂紗口	24口至44口		
R.P.M.	30至80		
使用面積	400公分X400公分		
高度	300公分		



無段變速型捲布機
Stepless variable speed take down device

Medium Circular Knitting Machine

Model	CH-MC01		
Application	Suitable for all kinds of yarns. Pure cotton, synthetic yarn and blended fabrics.		
Function	Multi-function headwear for riding bicycle or motorcycle. Underwear and underpants. Children and adult garments or related unwoven products.		
Features	The machine possesses excellent design, solid structure and easy operation. And beginner can easily operate it. Electronic counting can stop machine running and cut power immediately so as to reduce the waste of material and power.		
	◆System of positive feeder	◆Yarn creel for machine aside	◆Auto lubricator
	◆360° radar cleaning fan	◆Stepless variable speed take down device	◆Sync. density adjustment plate
Cylinder Diameter	12" to 22"		
Gauge	below 32G.		
Number of Needle	It can be appointed at the request of customer.		
Power	1 to 5HP (the voltage and frequency of motor can be appointed at the request of customer)		
Feeder	24F to 44F		
R.P.M.	30 to 80		
Space Occupied	400CMX400CM		
Height	300CM		